

Pink Season Marriage Equality Forum

Speaker Biographies

Gigi Chao

Gigi is a successful businesswoman and a passionate social advocate. She founded Faith in Love Foundation, a Hong Kong charity that encourages volunteerism and alleviation of poverty through scholarships, resource distribution and emotional support for marginalized youth. She is also specialist private sector adviser to the United Nations Development Programme Being LGBTI in Asia. In 2019, Gigi co-founded Hong Kong Marriage Equality, an NGO that aims to eliminate discrimination and bring equality to LGBTI persons in Hong Kong.

As an avid aviator, she is past president of the Hong Kong Aviation Club and Honorary Specialist Flight Lieutenant of the Hong Kong Air Cadets Corp., where she flies a Robinson R44.

趙式芝

趙式芝是一名積極參與社會事務的成功商人。她創辦相信愛基金，該慈善機構透過學金、資源分配和為邊緣青年提供情緒支援以鼓勵義務工作和減少貧困。她亦是聯合國開發計劃署亞洲同志項目「Being LGBTI in Asia」的專業私營機構顧問。2019年，趙式芝共同創辦了婚姻平權協會 – 一個致力於香港消除歧視及推動同志平權的非牟利機構。

趙式芝畢業於英國曼徹斯特大學並獲頒建築榮譽學位。其後於2017年，她獲倫敦大學頒發法律學士學位。

作為一名飛行愛好者，她是香港飛行總會的前主席，及香港航空青年團的榮譽上尉，負責駕駛 Robinson R44 直升機。

Henry Li

Henry Li is a litigation and investigation associate at Eversheds Sutherland. Prior to joining Eversheds Sutherland, Henry practiced as a CPA in the Asia Pacific region. He has experience in advising clients on regulatory investigations by

HKMA and SFC, internal investigations, contractual disputes, banking regulations and licensing matters.

Henry is a Co-Chair of Eversheds Sutherland's Global LGBT+ Network, a member of the Public Policy Committee of Hong Kong LGBT+ Attorneys Network (HKGALA) and a committee member of the Covenant of the Rainbow, a LGBT+ Christian coalition in Hong Kong. Henry is also the winner of 2018 Community Business's LGBT+ Inclusion Champion Award, and was recognised as one of the OUTstanding 50 LGBT+ Future leaders in 2018 by the Financial Times.

李亦豪

李亦豪是安睿順德倫律師事務所的執業律師，主要負責調查及訴訟工作。成為執業律師前，他是一位註冊會計師，在亞太區執業。他的經驗包括就香港金管局及證監會調查、公司內部調查、合約糾紛、銀行法規及牌照問題等，為客戶提供建議及法律意見。

李亦豪是安睿順德倫律師事務所內部全球同志網路的主席之一、香港同志律師協會（HKGALA）公共政策委員會的委員、及彩虹之約·共建同志友善教會行動的成員。於2018年，他贏得Community Business的傑出同志共融大使獎，同年亦獲英國金融時報列為全球50傑出同志未來領導人之一。

Denise Tang

Denise Tse-shang Tang is an assistant professor in cultural studies at Lingnan University. Tang specializes in gender and sexualities in an inter-Asian context. She is the author of *Conditional Spaces Hong Kong Lesbian Desires and Everyday Life*. A blog post on her latest article on same-sex marriage can be viewed at <https://www.thesociologicalreview.com/legal-recognition-of-same-sex-partnerships-a-comparative-study-of-hong-kong-taiwan-and-japan/>

鄧芝珊

鄧芝珊為嶺南大學文化研究系助理教授，專注於亞洲各地有關於性別和性向的研究。她著《Conditional Spaces Hong Kong Lesbian Desires and Everyday Life》一書。另外大眾可上網瀏覽她有關於同性婚姻的最新的博文：<https://www.thesociologicalreview.com/legal->

recognition-of-same-sex-partnerships-a-comparative-study-of-hong-kong-taiwan-and-japan/

Andrew Cohn

Andrew Cohn is a counsel in the corporate practice of Skadden, Arps, Slate, Meagher & Flom based in Hong Kong. He focuses on corporate transactions and has extensive M&A experience representing buyers, sellers, financial advisors and private equity investors in public and private mergers, acquisitions, tender offers, spin-offs and venture capital transactions. He is admitted to practice in both Hong Kong and the State of New York.

He has been active in supporting the Hong Kong Gay and Lesbian Attorneys Network (HKGALA) and has been involved with several LGBTI-related pro bono matters during the course of his career.

高弘

高弘是 Skadden, Arps, Slate, Meagher & Flom（世達國際律師事務所）香港分部公司業務部的高級顧問律師。高律師主要從事公司交易，具有豐富的並購經驗，曾代表買方、賣方、財務顧問和私募股權投資者開展上市及非上市公司兼併、收購、要約收購、分拆及風險投資交易。他是香港和紐約州執業律師。

高弘律師一直積極支持香港同志律師網絡（HKGALA），並在執業期間多次參加與 LGBTI 有關的公益法律服務。